
Legal Disclaimer and Instructions for Use

1. Important Safety Information

• Adult Supervision Required: Adult supervision is recommended when children are using 
this furniture. Ensure the child uses the furniture appropriately.

• Become thoroughly familiar with this product before use.
• Age Recommendations: Refer to the product page on www.sapienschild.com for the 

product you are assembling. 
• Weight Limit: Refer to the product page on www.sapienschild.com for the product you are 

assembling.
• Stability: Ensure that all furniture is placed on a flat, stable surface. 
• Proper Use: Do not use furniture for purposes other than intended. For example, do not use 

shelves as ladders or coat racks as play structures.
• Inspection: Regularly inspect the furniture for any damage, loose parts, or wear and tear. Do 

not use the product if it is damaged or has missing parts.
• Assembly: Ensure that the furniture is assembled correctly according to the provided 

instructions. Improper assembly can lead to accidents and injuries.
2. Instructions for Assembly and Use

• Parts Check: Ensure all parts are present before assembly. Do not substitute or modify any 
parts.

• Tools Required: Refer to the enclosed assembly manual.
• Step-by-Step Guide: Refer to the enclosed assembly manual for detailed instructions and 

illustrations. Ensure each step is completed before proceeding to the next.
• Final Inspection: Once assembled, double-check all screws and connections for tightness 

and security.
3. Maintenance and Care

• Cleaning: Wipe down the furniture with a damp cloth and mild soap. Do not use harsh 
chemicals or abrasive materials. 

• Storage: Store furniture in a dry, indoor area when not in use. Avoid exposure to extreme 
temperatures and humidity.

• Periodic Checks: Regularly check all parts for wear and tear. Replace any worn or damaged 
parts immediately.

4. Liability Disclaimer
• Assumption of Risk: By purchasing and using this furniture, the user assumes all risks 

associated with its use. The manufacturer and seller are not responsible for any injuries or 
damages resulting from the use or misuse of this product.

• No Liability for Misuse: The manufacturer and seller disclaim any liability for injuries or 
damages resulting from improper use, lack of supervision, or failure to follow safety 
instructions.

• Modification: Any modifications made to the furniture void the warranty and release the 
manufacturer and seller from any liability.

5. Contact Information

For any questions, concerns, or warranty claims, please contact us at:
• Email: info@sapienschild.com



Clause de non-responsabilité légale et instructions d'utilisation

1. Informations importantes sur la sécurité
• Supervision par un adulte requise : La supervision par un adulte est recommandée lorsque

les enfants utilisent ce mobilier. Assurez-vous que l'enfant utilise le mobilier de manière 
appropriée.

• Familiarisez-vous bien avec ce produit avant utilisation.
• Recommandations d'âge : Consultez la page produit sur www.sapienschild.com pour le 

produit que vous assemblez.
• Limite de poids : Consultez la page produit sur www.sapienschild.com pour le produit que 

vous assemblez.
• Stabilité : Assurez-vous que tous les meubles sont placés sur une surface plane et stable.
• Utilisation appropriée : N'utilisez pas les meubles à des fins autres que celles prévues. Par 

exemple, n'utilisez pas les étagères comme échelles ou les porte-manteaux comme 
structures de jeu.

• Inspection : Inspectez régulièrement les meubles pour détecter tout dommage, pièces 
lâches ou usure. N'utilisez pas le produit s'il est endommagé ou s'il manque des pièces.

• Assemblage : Assurez-vous que les meubles sont correctement assemblés selon les 
instructions fournies. Un assemblage incorrect peut entraîner des accidents et des blessures.

2. Instructions pour l'assemblage et l'utilisation
• Vérification des pièces : Assurez-vous que toutes les pièces sont présentes avant 

l'assemblage. Ne remplacez ni ne modifiez aucune pièce.
• Outils nécessaires : Consultez le manuel d'assemblage joint.
• Guide étape par étape : Consultez le manuel d'assemblage joint pour des instructions 

détaillées et des illustrations. Assurez-vous que chaque étape est complétée avant de passer 
à la suivante.

• Inspection finale : Une fois assemblé, vérifiez toutes les vis et connexions pour en assurer la 
solidité et la sécurité.

3. Entretien et soin
• Nettoyage : Essuyez les meubles avec un chiffon humide et du savon doux. N'utilisez pas de 

produits chimiques agressifs ou de matériaux abrasifs.
• Stockage : Rangez les meubles dans un endroit sec et intérieur lorsqu'ils ne sont pas utilisés. 

Évitez l'exposition à des températures extrêmes et à l'humidité.
• Vérifications périodiques : Vérifiez régulièrement toutes les pièces pour détecter l'usure. 

Remplacez immédiatement toute pièce usée ou endommagée.
4. Clause de non-responsabilité
• Assumption des risques : En achetant et en utilisant ce mobilier, l'utilisateur assume tous les 

risques associés à son utilisation. Le fabricant et le vendeur ne sont pas responsables des 
blessures ou des dommages résultant de l'utilisation ou de la mauvaise utilisation de ce 
produit.

• Aucune responsabilité pour une mauvaise utilisation : Le fabricant et le vendeur déclinent 
toute responsabilité pour les blessures ou les dommages résultant d'une utilisation 
incorrecte, d'un manque de supervision ou du non-respect des consignes de sécurité.

• Modification : Toute modification apportée au mobilier annule la garantie et dégage le 
fabricant et le vendeur de toute responsabilité.

5. Informations de contact
Pour toute question, préoccupation ou réclamation de garantie, veuillez nous contacter à :
• Email : info@sapienschild.com
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Insert wooden dowels in A1 (x4), A2 (x4) and B (X4).

Join E to D using dowels previously inserted.
Remember to live.

Screw B to C (x2) and B to D (x2).

Join A1 and A2 to B-C-D-E assembly using dowels
previously inserted.

Join D to B and C to B using dowels previously inserted.

Screw A1 and A2 to B-C-D-E assembly (x8).
Nurture your best.

Insert wooden dowels in C and join F to C. Screw C to F (x1).
Hug your little one. 


